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Abstract (en)
The closure piece (21) is positioned in a holder (17) belonging to one of the adjacent container elements in a first and further catch-positions (26)
and is operated through an opening (31) in the container element. The closure piece has at least one operating element (23) on a bolt (22) partly
guided at least in the holder. The bolt has at least one trough-shaped recess (36) completely encasing the operating element and opening out into
an end side (32) of the bolt. The operating element is in the form of a sleeve with enclosed base on the same plane as the bolt.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verschlußvorrichtung zum Verriegeln von zumindest zwei zueinander angeordneten Behälterelementen (13, 14;
12, 14), wobei ein Verschluß (21) in einer Aufnahme (17) eines Behälterelementes (12,13) in einer ersten und einer weiteren Rastposition
(24, 26) positionierbar ist und durch eine Öffnung (31) des Behälterelementes (12, 13) betätigbar ist, wobei der Verschluß (21) zumindest ein
Betätigungselement (23) aufweist, welches an einem Riegel (22) vorgesehen ist, der in der Aufnahme (17) zumindest teilweise geführt ist, wobei der
Riegel (22) zumindest eine muldenförmige Vertiefung (36) aufweist, die das Betätigungselement (23) vollständig umgibt und in eine Stirnseite (32)
des Riegels (22) mündet. <IMAGE>
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